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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   12/2023

ΑΠΟΦΑΣΗ   150/2023

Στην Καλαμάτα σήμερα την 29η Μαρτίου 2023, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, συνέρχεται 
στην 12η/2023 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 31372/24-3-2023 πρόσκληση του             
κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Μαρινάκης Σαράντος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.              
1) Αγγελής Αναστάσιος, 2) Ζαφειρόπουλος Ιωάννης (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 148 
απόφαση), 3) Μπασακίδης Νικόλαος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 146 απόφαση), 4) 
Τζαμουράνης Βασίλειος  και 5) Φάβας Γεώργιος.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Κοσμόπουλος Βασίλειος 
2) Λιάππας Λεωνίδας και 3) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής          
κ. Κανάκης Βασίλειος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 146 απόφαση), ο οποίος συμμετέχει στη 
συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας το τακτικό μέλος κ. Κοσμόπουλο Βασίλειο.   

Επίσης, στη συνεδρίαση κλήθηκαν οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Αρφαρών, Ασπροχώματος, Βέργας, Καλαμάτας και Μ. Μαντίνειας και οι Πρόεδροι των 
Δημοτικών Κοινοτήτων Αλαγονίας και Πηγών, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν 
θέματα που αφορούν τις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, εκ των οποίων:
• παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 

Ασπροχώματος κ. Σακκάς Βασίλειος και Μ. Μαντίνειας  κα Χρονοπούλου Μαρία και ο 
Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Αλαγονίας κ. Καζάκος Γεώργιος, 

• δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδρος των  Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων Αρφαρών 
κ. Ματθαίος Αριστοτέλης, Βέργας κ. Κουρεντζής Γεώργιος και Καλαμάτας   κ. Λύρας 
Παναγιώτης, καθώς επίσης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Πηγών κ. 
Μαρκόπουλος Απόστολος. 

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκονται, οι Αντιδήμαρχοι κ.κ. Αγγελή Μαρία και Καραγιάννης 
Ανδρέας.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 15ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο:

Έγκριση απολογισμού, ισολογισμού και αποτελεσμάτων χρήσης οικον. ετών 2019, 
2020 & 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης «Κληροδότημα ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ 

& ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ».  

Το υπ’ αριθμ. πρωτ. 30162/22-3-2023 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, 
Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο είχε σταλεί στα 
μέλη της Οικονομικής Επιτροπής μαζί με τα διαβιβαζόμενα με αυτό, προς ενημέρωση, έχει 
αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ: Έγκριση Απολογισμού, Ισολογισμού και Αποτελεσμάτων χρήσης οικονομικών ετών 2019, 
2020 και 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης «Κληροδότημα ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ 
ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ»

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση Απολογισμού, Ισολογισμού και Αποτελεσμάτων χρήσης των 

οικονομικών ετών 2019, 2020 και 2021, για το Κληροδότημα «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ» προκειμένου να αποφασίσετε για την έγκρισή τους.

                                                               

 

Επίσης, στα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής προς ενημέρωση, είχε σταλεί και η υπ’ αριθμ. 
3/2023 απόφαση του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Μ. Μαντίνειας με την οποία 
εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του επί των εν λόγω απολογισμών, ισολογισμών και 
αποτελεσμάτων χρήσης του κληροδοτήματος.

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, έχει ως εξής:

Εγώ να πω ένα ευχαριστώ όσον αφορά την κα Χρονοπούλου, που εχθές μας 
παρέδωσε τα 92 κιλά λάδι το οποίο θα έρθει στην αμέσως επόμενη Οικονομική 

Επιτροπή, 92 κιλά λάδι για τους ωφελούμενους του Δημοτικού Παντοπωλείου από το 
Κληροδότημα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, κ. Τζαμουράνη. 

Τι να πω; Να πω ότι οι φωτογραφίες βγήκανε, εντάξει, δεν χρειάζεται να 
’ρθει το θέμα. 

Λοιπόν, εις ό,τι αφορά το Κληροδότημα τα έχουμε πει πάρα πολλές φορές, να μην τα 
επαναλάβουμε πάλι, ήταν απόλυτη αποτυχία σας, έτσι (;), την έχουμε πει πάρα πολλές 
φορές, το ακριβότερο περιουσιακό στοιχείο του Δήμου με αντικειμενική αξία πάνω από 2,5 
εκατομμύρια, μπορεί να είναι και 3 εκατομμύρια τώρα με τις νέες τιμές, παραμένει εκεί πέρα 
και είναι αναξιοποίητο. 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ»

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
ΚΑΙ ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ

 ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ 

 ΣΑΡΑΝΤΟΣ Χ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ

ΦΑΒΑΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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Παρόλα αυτά όμως έγινε διαγωνισμός με συγκεκριμένα χαρακτηριστικά. Η 
προσπάθεια κατεβλήθη, κατεβλήθη σύμφωνα με τα πλαίσια που μας ορίζει η 

Αποκεντρωμένη. 

Με λάθος διαδικασία την οποία σας την είχαμε υποδείξει απ’ την πρώτη 
στιγμή και αν την ακολουθούσατε θα βγάζαμε αποτέλεσμα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μακάρι να μπορέσουμε τώρα, να το πιάσουμε από την αρχή, γιατί η οδηγία… 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εντάξει, κάλλιο αργά παρά ποτέ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: …γιατί η οδηγία η κεντρική είναι να συνεχίσουμε έτσι. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ας μην την σχολιάσω την… 

Μετά λόγου γνώσεως θέλω να κάνω μια δήλωση εγώ, κ. Πρόεδρε. Η προσπάθεια 
της Δημοτικής Αρχής φαλκιδεύτηκε από την αρχή της, προσπαθήσαμε να μπούμε 

στη διαδικασία την οποία όριζε ο Νόμος, αυτό πράξαμε, αλλά δυστυχώς η Αποκεντρωμένη 
ενέργησε κατά τρόπον αντιδεοντολογικό, προσβάλλοντας τις αποφάσεις του οργάνου της 
Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας. 
Δεν υπήρχε πουθενά ζήτημα νομιμότητος, δεν τίθετο πουθενά ζήτημα νομιμότητος, για 
κάποιους λόγους που κανένας δεν μπορεί να γνωρίζει σ’ αυτή εδώ την αίθουσα, η 
Αποκεντρωμένη δια του στόματος και δια της εγγραφής, τέλος πάντων, του υπογράφοντος 
των εγγράφων, θεωρούσε ότι η διαδικασία που ακολουθήσαμε εμείς δεν ήτανε αυτή την 
οποία επιθυμούσε προφανώς η Διαχείριση Κληροδοτημάτων στην Πάτρα. 
Εγώ αυτό το θεωρώ ακατανόητο και δεν μπορεί να επωμιστεί η Δημοτική Αρχή ότι δεν 
ενδιαφέρθηκε ή ότι ακολούθησε λάθος διαδικασία. Την απόλυτα σωστή διαδικασία 
ακολουθήσαμε. Και με όλα τα έγγραφα τα οποία απαιτούνταν. 

Αφού λοιπόν ακολουθήσατε τη σωστή διαδικασία και την πρέπουσα 
διαδικασία και την πιο σωστή: το αποτέλεσμα ήταν μηδέν. 

Το αποτέλεσμα ήταν αυτό που επιθυμούσε η Πάτρα και όχι αυτό που θα προέκυπτε 
από τις ενέργειες της Δημοτικής Αρχής. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν παύει να είναι μηδέν όμως. 

ΦΑΒΑΣ: Και ξαναλέω: οι ευθύνες αλλού, όχι σε μας. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Λοιπόν, Κατά φυσικά. 

Θα μας απασχολήσει το θέμα αυτό και τις επόμενες μέρες γιατί η Πάτρα 
φαίνεται να… 

 
…διαλογική συζήτηση εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται

Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, την 
υπ΄ αριθμ. 3/2023 απόφαση του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Μ. Μαντίνειας  και 
τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν,  
καθώς και την ΚΑΤΑψήφιση της πρότασης από τον κ. Τζαμουράνη,

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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κατά πλειοψηφία,

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι     

Εγκρίνει τον απολογισμό, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης, 
οικονομικών ετών 2019, 2020 και 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», όπως αυτά 
διαβιβάστηκαν στην Οικονομική Επιτροπή με το υπ’ αριθμ. πρωτ. 30162/22-3-
2023 έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας.

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Μαρινάκης Σαράντος 1. Αγγελής Αναστάσιος

2. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης

3. Κανάκης Βασίλειος

4. Μπασακίδης Νικόλαος

5. Τζαμουράνης Βασίλειος

6. Φάβας Γεώργιος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΣΑΡΑΝΤΟΣ ΧΑΡ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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